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Styremøte 27. april 2024 
Sted/tidspunkt: Arve Larsen kl. 11:00 

 
 

Referat 
 

Møteleder: Ikke oppgitt i notat. 
Referent: Ole Selnes 

 
1. Økonomi 

• KH informerer 
 KH leser opp og forteller hva som har skjedd i året som har gått samt 

hva som har skjedd etter forrige styremøte. 
• Regnskap KH 

 Cleve bemerker at NVAK har en høy verdi på varelageret, men at dette 
vil generere fremtidige inntekter. Det selges lite kaffekopper, og det 
kan man gjøre noe med. Ytterligere strategi i så måte ble ikke tatt opp. 

 Overskudd 2023 er noe over 130k. Manglende bladutgivelser i 2023 er 
årsaken til overskuddet, og det lavere antall utgivelser skal 
kompenseres medlemmene ved en senere anledning. 

• Budsjett 2024 – må fattes et vedtak før Årsmøtet, og et prioritert punkt som  
må tas «først». 

 Medlemskontingenten økte med kr. 50,- i noen kategorier, og dette 
medfører en høyere inntekt for 2024.  

 Flere annonsører bør innhentes. 
 NVAK har mottatt en økonomisk støtte på 25k fra Volvo Car Norway til 

drift av klubben. Dette er et ikke budsjettert bidrag, og regnes som en 
bonus i årsregnskapet. 

 Det er budsjettert med kun et dobbeltnummer for å kompensere to 
manglende bladutgivelser i 2023, i tillegg til noen ekstra sider i en 
annen utgave. Det er budsjettert ca. 45k i minus.  

 Budsjettet ble godkjent av Styret, og skal legges frem for Årsmøtet.  
• Medlemsstatus KH/OES  

 Pr. 27.04.2024 har NVAK 934 medlemmer som har betalt for 2024. Det 
har tilkommet 24 medlemmer hittil i 2024, mens 213 har sluttet. 

 Det ble diskutert hva som kan gjøres for å øke medlemsmassen, uten 
at noe konkret ble avgjort. 

 
2.  Innspill fra Eldar Novak 

• I en mail fra Eldar Novak den 11. april 2024 retter han en forespørsel om det 
er mulig å utgi AmazonKalenderen med 2 måneder for påfølgende år. Dette 
begrunnes både med at AzK kan være seint ute, og det praktiske med at man 
kan notere på kalenderen for minst et par måneder fremover uansett når på 
året datoen viser.  
Bortsett fra den beskjedne ekstra trykkerikostnaden dette medfører, så blir det 
ingen ekstra kostnader redaksjonelt, ettersom det blir samme bilde, tekst etc. 
på de månedene som trykkes to ganger. 

 Styret vedtok enstemmig å følge forslaget fra Eldar Novak. 
 
3. AmazonPosten 
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• Bruk av bilder fra medlemsregisteret i AmazonPosten. Redaktøren spør 
hvordan Styret forholder seg til dette; jfr. utsendt mail 23/4-2024 
Om de tilstedeværende på styremøtet ønsker å utsette punktet til kommende 
styremøte når flere styremedlemmer/nytt styre er til stede, så medfører ikke 
det noe problem. Spørsmålet er ikke relevant for AzP #2-2024. 

 Medlemmene må gi samtykke til at bilder de selv sender inn. 
vederlagsfritt kan benyttes i AmazonPosten og AmazonKalender.  

 KH legger inn nødvendig tekst på skjemaer, nettsider etc.  
• Redaktøren er i ferd med å ferdigstille AzP #2-2024 på samme tid som 

styremøtet avholdes, og bladet forventes å gå i trykken i månedsskiftet 
april/mai. Ref. AL 

 
4. Landstreff 2024 

• EH informerer om Landstreffet på Mageli Camping i Gudbrandsdalen 
 Alt er på stell. 

• Kjøretur i fm. Landstreffet 
 Kontroll på dette, tur til Vegmuseet på Hundersfossen. 

• Hytteoversikt og antall deltakere (KH) 
 OK. 

• Premier, status 
 Premier er i produksjon, EH viser fram et eksempel. 

• Takk for gjestfriheten, status 
 AL har ordnet maleri, EH rammer inn. 

 
5.  Landstreffet 2026 

• EH informerer dersom det er noe nytt å meddele 
 EH, KH og AL skal på befaring og se på lokaliteter og øvrige 

fasiliteter. 
5.1 Landstreffet 2025 

 EH, KH og AL har vært på befaring og lokasjon er vedtatt. Pga. 
uforutsette omstendigheter må EH tilbake for å ta bilde i fm. «Takk 
for gjestfriheten». Har kontroll på dette. 

 
6. Oslo Motor Show 2024 

• Status i fm. påmelding (EH) 
• Planer om utstillingsbil kan gjøres med tanke på at vi vil tildeles en standplass, 

og evt. ha planer om biler i tillegg til den ene vi må ha, om standen skulle bli 
tilstrekkelig stor. Dette er et punkt som kan utsettes til et senere møte. 

 EH har sendt påmelding. Svar om tildelt plass mottas først i 
september. 

 
6.1 Ekeberg vår marked 2024 

 Hvem kan stille med bil på standen. En kort brainstorming; reinger 
et medlem, tas uansett tak i. 

 
7. Volvo 100 år 2027 

• Utsettes til et møte LEK er til stede 
 Til tross for LEK sitt fravær ble følgende informasjon meddelt: KH 

har startet et register for aktuelle biler til utstillingen. Arbeidet her er 
godt i gang, møte 16. juni med de andre klubbene som deltar i 
arrangementet. 

 
8. Klubbtelt Landstreff 
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• EH informerer om alle er OK, eller om noe må repareres 
 Alle telt er i orden. 

 
9. Facebook og digital strategi 

• Utsettes til et møte EE er til stede 
 Møtenotatet som er basis for dette referatet, skriver «utsettes til 

LEK er til stede» 
 
10. Lokalavdeling Oslo/Akershus 

• Selv om dette ikke er direkte relatert til et styremøte, så er det på sin plass at 
JAW og ML gir en kort info om fremgang og konkrete tiltak, da dette er temaer 
som vedrører alle, uansett lokal tilknytning. 

 ML informerer om at han skal flytte til Kristiansand i fm. studier. 
Derfor må ny leder velges. ML fratrer ikke umiddelbart og planen er 
å fullføre påbegynte oppgaver før fratredelse. 

 Det skal avholdes møte med biler på Bilia Follo 4. juni. 
 Det er månedlige møter på Frognerseteren, i alle årets 12 

måneder. 
 
11.  Eventuelt  

• Eventuelt-punktet åpner for alle tema som dukker opp under styremøtet, 
simpelthen fordi det for AL ikke er mulig å komme med en mer oppdatert 
saksliste enn denne.  

• Annet eventuelt 
 Mekketreffet for 2024 er kansellert. 
 Mekketreff bør være et årlig arrangement, kan vi i styret hjelpe til 

med rigging og rydding for å hjelpe Kim med dette? Avsette en 
dugnadsgjeng helga før f.eks.? 

 Kim og Arve samles med noen fra styret til et møte for å snakke om 
løsninger til neste år. 

 
 
Møtedeltakere: Fra Styret deltok Egel Holmquist, Kjell Hallberg, Ole Selnes, Jan Arvid 
Wisløff og Martinius Lilleberg. 
Fra lokalavdeling/lokale kontaktpersoner var Andreas Cleve til stede.  
 
Arve hadde gitt beskjed om at han ble forhindret fra å komme på møtet. 
Redaktøren hadde meddelt at han ikke kunne komme på styremøtet. 
 
Ingen andre fra lokalavdelingene hadde gitt noen beskjed om deltakelse eller ikke. 
 
Møtet ble avsluttet kl. 14.10 
 
Referatet er skrevet av Arve Larsen på grunnlag av møtenotatene som er mottatt fra OES. 


